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    HOTELLPLANER I GAMLEBYEN 

Tilstede: 21 medlemmer og 1 gjest 

Morten Fredriksen er styreleder for og medeier i 

Værste AS og direktør for Fredriksborg AS, 

Fredriksborg eiendom og Pesino. På Fredriksstad Blads 

maktliste for Fredrikstad for 2022 er han rangert som 

nr. 3, kun etter kommunedirektør Nina Tangnes Grønvold 

og ordfører Siri Martinsen.  

Firmaet har base på Kråkerøy, og har utviklet arenaer i 

bl.a. Fredrikstad og Halden.  

En ny arena de nå har fokus på er kaserna ved torget i 

Gamlebyen. Foredraget ble underbygget med tekst, bilder 

og tegninger. Forsamlingen fulgte interessert med og 

mange spørsmål ble stilt. Morten svarte med å gi grundige 

svar. Det ble gitt inntrykk av positiv behandling fra 

Forsvaret, men dialogen med Fredrikstad var han litt 

undrende til. Han tvilte faktisk på om kommunen ville ha 

slik aktivitet i Gamlebyen. Prosessen tok uvanlig lang tid. De svarene som ble gitt skriftlig fra 

kommunen var svært diffuse.  

 

Gamlebyen Rotary er svært opptatt av denne saken. Noe diskusjonen gav et klart bilde av. Dette 

er en umåtelig viktig sak – og konklusjonen var at tilhørerne så på dette initiativet som viktig for 

Gamlebyen. Dette vil Gamlebyen Rotaryklubb følge nøye med på. 
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